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Tisztelt Flnölc Asszony!

„Hogyan tovább Jászsági Főcsatorna?„ címmel a Házszabály 91.§-a alapján írásbeli
kérdést kívánok feltenni Dr. Perlányi Miklós Ktlmyezetvédelmí és Vízügyi miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter ütl

„A víz a Földnek nevezett égitest vére ." Írta. Leonardo Da Vinci, és erre a vérre vár a ]ászság n-lír
ötven éve . A Tisza-II. nagyberuházás befejezetlen maradt. A Jászsági csatornának csak az első
üteme épült ki, elmazadt a Zagyva alsó szakaszáriak vízpótlása, és a jászsági térség vízellátása . Az
így előállt, és a százaz évek hatásaként is bekövetkező vízhiányokat a Zagyva kisvízi
vizbozamaiból nem lehet pótolni. A térség mezőgazdasága ennek következtében lemaradóban
van, szerkezetátalakulása pedig lelassult, 1995-től összhangban az Alfőlci-programanaal, mint a
)ászság fejlesztési célkitűzése szerepelt a főcsatorna megvalósításának igénye_ 2002 ben a
Vásárhelyi terv kibővítése kapcsán részben megerősítésre került a jászsági Főcsatorna, bár az
árvízi helyzet kezelése, és az aszály-okok felszámolása níPt"+1Pg ellent mond egymásnak . AA
tervezési, és elö"szító munkák viszont folytathatóak lennének, és előrelépést jelentenének.
Sajnos a 2005 évii költségvetési tői-vény módosító indítványainak szavazásánál a Parlament nem
támogatta a főcsatorna megvalósítását segítő 11770/234 . szánú indítványomat.

Kérdezem a Miniszter urat, hogy milyezi lehetőséget lát a Jászsági Főcsatorna programjának
továbbvitelé-xe 2005 . évben_
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